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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
 

Protokół nr IX/2024 
z IX Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 19 grudnia 2024 roku 
 

IX Sesja w dniu 19 grudnia 2024 roku odbyła się w sali USC w Urzędzie Miejskim w Kuźni Raciborskiej.  
 

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2024 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 18:00 tego samego 

dnia. Obrady były transmitowane i utrwalono nagranie z sesji. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Kacper Cichocki 

3. Marcin Czerniej 

4. Gerard Depta 

5. Michał Grzesik 

6. Adrian Juraszek 

7. Urszula Choroba 

8. Patryk Konieczny  

9.  Mateusz Kot 

10.  Wojciech Krzyżanowski 

11.  Mateusz Procek 

12.  Sławomir Sielski 

13.  Tomasz Sokołowski 

14.  Maria Wyszomierska  

15.  Dominik Zawada 

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek – nieobecny  

2. Wyszomierska Maria  

3. Gacka Norbert  

4. Hajduk Zuzanna    

5. Tomala Monika – nieobecna  

6. Krauze Rafał    

7. Hawro Przemysław  

8. Depta Gerard 

9. Sokołowski Tomasz 

 

oraz  
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Pan Wojciech Gdesz – Burmistrz Miasta 

Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta  

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta  

Pani Emilia Bluszcz-Witek – Radca Prawny 

Pan Aleksander Serafin – Kierownik Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego  

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa  

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji i Promocji  
Pani Magdalena Czech-Majer – Kierownik Referatu Rozwoju i Sportu 

Pani Agnieszka Gradzińska – Inspektor Referatu Rozwoju i Sportu 

Pani Beata Chorzelewska – Inspektor ds. planowania przestrzennego i architektury 

Pani Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Łucjan Węglorz – Kierownik Działu Eksploatacyjno-Administracyjnego w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Radosław Kasprzyk – Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Kuźni 

Raciborskiej 

Pan Krzysztof Kopeć – Dyrektor Gminnego Ośrodka Turystyki i Promocji w Rudach 

Pan Ireneusz Wojcieski – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kuźni Raciborskiej  

Pan Dawid Machecki – Dziennikarz Nowin Raciborskich 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Pan Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył IX sesję Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej. Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 15 radnych, co czyni obrady 

prawomocnymi. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad.  
 

 

 

 

Porządek obrad IX sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr VIII/2024. 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1 pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

5.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

5.3 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

5.4 uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok, 

5.5 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

5.6 ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskiej, 
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5.7 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 

5.8 przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Kuźnia Raciborska, 

5.9 przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025, 

5.10 przyjęcia "Rocznego planu potrzeb Gminy Kuźnia Raciborska w zakresie wykonywania prac 

społecznie użytecznych na 2025 rok", 

5.11 przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kuźnia Raciborska na lata 

2025-2030, 

5.12 ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskiej. 

6. Wnioski. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

8. Zakończenie obrad. 
 

 

 

 

 

 

Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący przedstawił wniosek Burmistrza Miasta Kuźnia 

Raciborska o wprowadzenie zmian do zaproponowanego porządku obrad polegających na 

wprowadzeniu do porządku obrad punktu 5.13, tj. Podjęcie uchwały w sprawie apelu wyrażającego 

sprzeciw wobec wstrzymania naboru wniosków w Programie Priorytetowym „Czyste Powietrze”. 
 

Następnie Przewodniczący przedstawił wniosek o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegających 

na wycofaniu z porządku obrad punktu 5.12, tj. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 
 

Innych wniosków o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Po odczytaniu złożonych wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza 

Miasta o wprowadzenie zmian do zaproponowanego porządku obrad polegających na wprowadzeniu 

do porządku obrad punktu 5.13, tj. Podjęcie uchwały w sprawie apelu wyrażającego sprzeciw wobec 

wstrzymania naboru wniosków w Programie Priorytetowym „Czyste Powietrze”. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosku Burmistrza Miasta o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegających na wprowadzeniu 

do porządku obrad punktu 5.13 tj. Podjęcie uchwały w sprawie apelu wyrażającego sprzeciw wobec 

wstrzymania naboru wniosków w Programie Priorytetowym „Czyste Powietrze”. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

 

 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania wprowadzono punkt 5.13  do porządku obrad. 
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Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie zmian w porządku obrad 

polegających na wycofaniu z porządku obrad punktu 5.12, tj. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosku Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej o wprowadzenie 

zmian w porządku obrad IX Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej polegających na wycofaniu  

z porządku obrad punktu 5.12, tj. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Michał Grzesik, Patryk Konieczny, Wojciech 

Krzyżanowski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

PRZECIW (5) 
Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Adrian Juraszek, Sławomir Sielski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Mateusz Kot, Mateusz Procek, Maria Wyszomierska 

 

Po głosowaniu punkt 5.12 zdjęto z porządku obrad.  

Przewodniczący przedstawił porządek obrad po wprowadzonych zmianach. 

Po odczytaniu zmienionego porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Radnemu 

Panu Kacprowi Cichockiemu. 

Radny Pan Kacper Cichocki zapytał o wniosek złożony przez Komisję Budżetu i Finansów oraz 

Komisję Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Kuźni Raciborskiej w sprawie wycofania z porządku obrad punktu 5.12, tj. Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej – kiedy na posiedzeniach Komisji była mowa o takim wniosku. 

Radny zaznaczył, że jest członkiem Komisji Budżetu i Finansów i nie przypomina sobie takiego 

wniosku na Komisji o wycofaniu ww. uchwały z porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Urszula Choroba przekazała, że we wniosku jest 

napisane, że w związku z negatywną opinią Komisji proszą o usunięcie. 

Radny Pan Kacper Cichocki przekazał, że takie słowa nie padły na Komisji. 
 

W trakcie punktu 4 porządku obrad, tj. Informacji z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta  

– Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w celu wyjaśnienia kwestii dotyczących 

procedowania porządku obrad odbywającej się sesji. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał zebranym, że w trakcie konsultacji prawnej  

w sprawie głosowania dot. punktu 5.12 wyjaśniono, że podczas głosowania z matematycznego punktu 
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nie uzyskano bezwzględnej większości głosów, w związku z tym punkt 5.12 pozostaje w porządku 

obrad IX sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

Porządek obrad IX sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej po wprowadzonej zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr VIII/2024. 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1 pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

5.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

5.3 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

5.4 uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok, 

5.5 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

5.6 ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskiej, 

5.7 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 

5.8 przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Kuźnia Raciborska, 

5.9 przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025, 

5.10 przyjęcia "Rocznego planu potrzeb Gminy Kuźnia Raciborska w zakresie wykonywania prac 

społecznie użytecznych na 2025 rok", 

5.11 przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kuźnia Raciborska na lata 

2025-2030, 

5.12 ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskiej, 

5.13 apelu wyrażającego sprzeciw wobec wstrzymania naboru wniosków w Programie Priorytetowym 

„Czyste Powietrze”. 

6. Wnioski. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

8. Zakończenie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu nr VIII/2024. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr VIII/2024.  
Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Strona 6 z 17 
 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Gerard Depta, Michał Grzesik, Patryk Konieczny, 

Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria 

Wyszomierska, Dominik Zawada 

PRZECIW (1) 
Kacper Cichocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marcin Czerniej, Adrian Juraszek 

 

4. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta.  
Informację o podjętych działaniach, odbytych spotkaniach oraz plany i informacje bieżące przedstawił 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz. 

 

W trakcie punktu 4 porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w celu wyjaśnienia 

kwestii dotyczących procedowania porządku obrad odbywającej się sesji.  
 
 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał zebranym, że w trakcie konsultacji prawnej  

w sprawie głosowania dot. punktu 5.12 wyjaśniono, że podczas głosowania z matematycznego punktu 

nie uzyskano bezwzględnej większości głosów, w związku z tym punkt 5.12 pozostaje w porządku 

obrad IX sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

Po przedstawionych informacjach z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta radni zadali niżej 

wymienione pytania. 
 

Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk odniosła się do odbytego 18 grudnia Nadzwyczajnego 

Zgromadzenie Wspólników Spółki SIM Śląsk Południe i zapytała Burmistrza jak wygląda aktualna 

sytuacja Gminy Kuźnia Raciborska w tym temacie. 

Burmistrz Miasta przekazał, że w tym dniu uczestniczył w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników 

Spółki Śląsk Południe i podkreślił, że nowa Pani Prezes, jak również przedstawiciele KZN-u  

wezmą udział w styczniowej bądź lutowej sesji. Burmistrz Miasta zaznaczył, że Pani Prezes Renata 

Lemańska posiada doświadczenie w realizacji inwestycji budownictwa społecznego. 

Następnie poinformował, że przeprowadzona przez zarząd analiza ekonomiczna wskazała na 

zasadność zmiany technologii budowy na technologię tradycyjną, jako technologię tańszą. Wszyscy 

wspólnicy, wszystkie gminy, które przymierzają się do budowy w systemie modułowym, skłaniają się 

ku weryfikacji dotychczasowego stanowiska spółki i będą realizować inwestycję w systemie 

tradycyjnym. Burmistrz przekazał, że proces zmiany technologii na tradycyjną jest właśnie 

procedowany. W wyniku też zmian finansowania, między innymi na wnioski Gminy Kuźnia Raciborska 

– zasady finansowania inwestycji zostały zmienione na korzystniejsze, mianowicie środki z rządowego 

funduszu dopłat zostaną zwiększone z 35% do 45%, czego skutkiem będzie niższy kredyt na 

realizację budowy zaciągnięty przez spółkę. Korzystniejsze zasady finansowania i obniżenie kosztów 

budowy w wyniku zmiany technologii ma spowodować docelowo obniżenie czynszów zamieszkania. 
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Zarząd spółki przewiduje, że w gminach, które posiadają pozwolenie na budowę, realne rozpoczęcie 

prac budowlanych nastąpiłoby w ostatnim kwartale 2025 roku. 

Burmistrz przekazał, że na lutowym posiedzeniu Rady Miejskiej przewiduje obecność Pani Prezes 

Zarządu Spółki, poinformował, że poprosił również o udział we właściwych Komisjach Panią Prezes  

i przedstawiciela Krajowego Zasobu Nieruchomości – będzie wtedy można uzyskać wszelkie 

dodatkowe, szczegółowe informacje. Przewidywany jest nabór uzupełniający, nazywany też nowym 

naborem odnoszącym się do tych zmian, które przez właściwe ministerstwa były procedowane.  
 

Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk odniosła się również do spotkania w LGD Pietrowice Wielkie 

i zapytała, czy na tym spotkaniu poruszano temat źródeł finansowania na przyszły rok i ewentualnie 

z jakich inwestycji, z jakiego finansowania gmina Kuźnia Raciborska może skorzystać. 

Burmistrz Miasta poprosił pracownika Urzędu o przedstawienie informacji do pytania radnej. 

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa przedstawił pomysł na wykorzystanie 

tych środków na budynek na ul. Powstańców, który ma być docelowo budynkiem mieszkaniowym. 

Kierownik przekazał, że jest pełna dokumentacja, pozwolenie i w związku z tym chcą pójść w tym 

kierunku.  

Radny Pan Marcin Czerniej przypomniał Panu Burmistrzowi, że w informacji z międzysesyjnej 

działalności zabrakło informacji o spotkaniu 9 grudnia ze Starostą, za co radny podziękował 

Burmistrzowi i Kierownikowi. Przekazał, że na spotkaniu było poruszanych dużo ważnych informacji, 

między innymi temat dożynek, dróg i chodników. Pan Starosta zapewnił, że gdy zakończą się prace 

w Turzu, to będzie robiony w Siedliskach chodnik na całej długości. Za negocjacje w tym kierunku 

radny bardzo podziękował. 

Burmistrz Miasta podziękował za przypomnienie o odbytym spotkaniu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Michał Grzesik w nawiązaniu do działalności Pana 

Burmistrza przedstawił swoje oświadczenie o następującej treści:  

„Szanowny Panie Burmistrzu, Wysoka Rado… 

Podczas VIII sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej pozwoliłem sobie na wypowiedź dotyczącą 

działalności Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska, która miała na celu krytykę wydatkowania 

publicznych środków pieniężnych, braku ich uzasadnienia, a także braku wyraźnych efektów 

związanych z ich wydatkowaniem. Działając w oparciu o prawo do krytyki oraz szeroko rozumianą 

wolność słowa pozwoliłem sobie na wypowiedź mocno kontrowersyjną. W swojej wypowiedzi 

zawarłem twierdzenie o sprzeniewierzeniu publicznych środków pieniężnych przez Burmistrza Miasta 

Kuźnia Raciborska, co w rzeczywistości jest nieprawdą i godzi w Jego dobre imię. W dniu wczorajszym 

odbyłem spotkanie z Burmistrzem Wojciechem Gdeszem, na którym wyjaśniliśmy sobie niniejszą 

sytuację, wyraziłem skruchę wobec swoich słów, a także przeprosiłem Pana Burmistrza za swoją 

wypowiedź. Wspólnie stwierdziliśmy, że jałowe spory nikomu nie pomagają, a jedynie stanowią 

przeszkodę w służbie Gminie i jej mieszkańcom. Ze swojej strony nie wyobrażam sobie, by 

przeprosiny nie wybrzmiały także na sesji. Panie Burmistrzu jeszcze raz przepraszam. 

Słowa przeprosin kieruję także w stronę pracownika merytorycznego – Pani Ewy. W swojej 

wypowiedzi zawarłem informację jakoby Pani Ewa wskazała osobę Zastępczyni Burmistrza jako 

odpowiedzialnej za niedoszacowanie stawki w gospodarowaniu odpadami. W rzeczywistości Pani 

Ewa poinformowała członków Komisji Budżetu i Finansów o tym, że Zastępczyni została przekazana 
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informacja o deficycie dotyczącym gospodarki odpadami. Pani Burmistrz stwierdziła, że nie przewiduje 

podwyżek w 2024 roku, a ewentualnie w drugim kwartale 2025 roku. Pani Ewo, za brak precyzji 

wypowiedzi również przepraszam. W przyszłości zabierając głos postaram się być bardziej precyzyjny 

w swoich wypowiedziach.” 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski podziękował Panu Burmistrzowi oraz 

Radnemu Panu Michałowi Grzesikowi za wyjaśnienie zaistniałej sytuacji. 
 
 

Szczegółowe wypowiedzi Burmistrza Miasta, Radnej Pani Sylwii Brzezickiej Tesarczyk, Kierownika 

Pana Piotra Staronia, Radnego Pana Marcina Czernieja, Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej oraz 

Przewodniczącego Rady Miejskiej dostępne są na nagraniu obrad IX sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Innych pytań, ani uwag do omawianych tematów nie zgłoszono. 

 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 

5.1 pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Radna Pani Urszula Choroba zwróciła się do Pani Skarbnik z pytaniem, czy znamy faktyczny deficyt.  

Pani Skarbnik przekazała, że znamy i ta kwota po zaksięgowaniu wpłat na dzień wczorajszy wynosi 

ok. 612.000,00 zł. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Innych pytań, ani uwag nie wniesiono. 
 
 
 

Głosowano w sprawie: 
pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk 

Konieczny, Mateusz Kot, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Wojciech Krzyżanowski, Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr IX/58/2024 
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5.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  
Trzecią wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Radny Pan Kacper Cichocki oraz Radny Pan Marcin Czerniej zadali pytanie odnośnie ciągnika. 

Odpowiedzi udzielił Pan Łucjan Węglorz – Kierownik Działu Eksploatacyjno-Administracyjnego  

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. Wypowiedź uzupełnił 

również Przewodniczący Rady Miejskiej. Szczegółowe wypowiedzi osób biorących udział w dyskusji 

dostępne są na nagraniu obrad IX sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego 

w Kuźni Raciborskiej. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Innych pytań, ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2024 rok (z autopoprawkami - III wersja projektu uchwały). 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
 

Uchwała nr IX/59/2024 
 

5.3 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 
Trzecią wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. Poinformowała, że  

w związku ze zmianami w uchwale budżetowej, dokonano odpowiednich zmian i zapisów  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska (z autopoprawkami - III wersja 

projektu uchwały). 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
 
 

 

Uchwała nr IX/60/2024 
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5.4 uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok, 
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia budżetu gminy na 2025 rok (z autopoprawkami - II wersja projektu uchwały). 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
 

Uchwała nr IX/61/2024 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej, Burmistrz Miasta oraz Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

podziękowali za składane wnioski do budżetu oraz wszystkim osobom za współpracę w przygotowaniu 

budżetu. Przewodnicząca Komisji podziękowała również mieszkańcom za składane radnym wnioski 

do budżetu. 

 
5.5 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 
Drugą wersję projektu uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska (z autopoprawkami - II wersja projektu 

uchwały). 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
 

Uchwała nr IX/62/2024 
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5.6 ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  
i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Radny Pan Sławomir Sielski zapytał Panią Skarbnik skąd wzięła się tak duża dotacja dla ZGKiM-u, 

w porównaniu do roku poprzedniego, jest to podwyżka o ponad 31%, ponad 600.000,00 zł. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że jeżeli popatrzymy na wykonanie na koniec roku, to nie jest to 31%, 

zakładane kwoty są na poziomie wykonania tego roku. Jedyna zmiana jaka jest to dot. utrzymania, 

remontów oraz napraw i modernizacji budynków mieszkaniowych – do tej pory ZGKiM otrzymywał 

dotację celową na roboty inwestycyjne – inwestycja się zakończyła i nie można teraz przekazać dotacji 

celowej – dotacja ta przekształciła się w dotację podmiotową. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Innych pytań, ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskiej.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Michał Grzesik, Patryk Konieczny, Wojciech 

Krzyżanowski, Mateusz Procek, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

PRZECIW (5) 
Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Adrian Juraszek, Sławomir Sielski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mateusz Kot 
 

Uchwała nr IX/63/2024 
 
5.7 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 
Projekt uchwały omówił Pan Łucjan Węglorz – Kierownik Działu Eksploatacyjno-Administracyjnego  

w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono.   
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Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

 

Uchwała nr IX/64/2024 
 
5.8 przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Kuźnia Raciborska, 
Projekt uchwały omówiła Pani Beata Chorzelewska – Inspektor ds. planowania przestrzennego  

i architektury. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Kuźnia Raciborska. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

 
 

Uchwała nr IX/65/2024 
 
5.9 przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025, 
Projekt uchwały omówiła Pani Agnieszka Gradzińska – Inspektor Referatu Rozwoju i Sportu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym 

poinformował Przewodniczący Komisji Pan Dominik Zawada. 

Uwag nie wniesiono. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

 

Uchwała nr IX/66/2024 
 

Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poprosiła o 10 min przerwy. 

Przewodniczący na prośbę Radnej ogłosił przerwę. 

Po przerwie wznowiono realizację porządku obrad. 
 

5.10 przyjęcia "Rocznego planu potrzeb Gminy Kuźnia Raciborska w zakresie wykonywania 
prac społecznie użytecznych na 2025 rok", 
Projekt uchwały omówił Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym 

poinformował Przewodniczący Komisji Pan Dominik Zawada. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia "Rocznego planu potrzeb Gminy Kuźnia Raciborska w zakresie wykonywania prac 

społecznie użytecznych na 2025 rok". 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

 

Uchwała nr IX/67/2024 
 

5.11 przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kuźnia Raciborska 
na lata 2025-2030, 
Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kuźni Raciborskiej. 

Radna Pani Urszula Choroba poprosiła Dyrektora o wskazanie najważniejszych różnić jakie występują 

pomiędzy strategią, która się kończy, a tą która będzie przyjmowana. Czy jest coś kluczowego co się 

zmienia. 

Dyrektor przekazał, że nie ma kluczowych zmian, cały czas określa się cele społeczne. 

Szczegółowe wypowiedzi Radnej Pani Urszuli Choroba oraz Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej dostępne są na nagraniu obrad IX sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu 

Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
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Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym 

poinformował Przewodniczący Komisji Pan Dominik Zawada. 

Innych pytań, ani uwag nie wniesiono. 
 

 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kuźnia Raciborska na lata 2025-2030.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał 

Grzesik, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, 

Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Patryk Konieczny 
 

 

 

 

Uchwała nr IX/68/2024 
 
 

5.12 ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  
i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 
Projekt uchwały omówił Pan Kacper Cichocki – Przewodniczący Klubu Radnych Razem dla Rozwoju. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt negatywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt negatywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono. 
 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskiej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Adrian Juraszek, Sławomir Sielski 

PRZECIW (9) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Michał Grzesik, Patryk Konieczny, Wojciech 

Krzyżanowski, Mateusz Procek, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mateusz Kot 
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5.13 apelu wyrażającego sprzeciw wobec wstrzymania naboru wniosków w Programie 
Priorytetowym „Czyste Powietrze”, 
Projekt uchwały omówił Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
apelu wyrażającego sprzeciw wobec wstrzymania naboru wniosków w Programie Priorytetowym 

„Czyste Powietrze”. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
 

Uchwała nr IX/69/2024 
 

6.  Wnioski. 
Na IX Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej zgłoszone zostały następujące informacje, pytania 

oraz wnioski: 

 

1) Radna Pani Maria Wyszomierska wnioskuje, aby wszystkie złożone przez nią podczas sesji ustne 

wnioski razem z odpowiedziami były dostępne dla mieszkańców, np. w Biuletynie Informacji 

Publicznej albo poprzez inny dostępny kanał informacyjny. 

 

2) Radna Pani Maria Wyszomierska wnioskuje o poszerzenie drogi dojazdowej przy drodze 

wojewódzkiej 425 (ul. Kozielska) – wjazd do biedronki, gdyż ze względu na wąski przesmyk 

dochodzi w tym miejscu do otarć samochodów i niebezpiecznych sytuacji z pieszymi. 

 
3) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk wnioskuje, aby wszystkie złożone przez nią podczas 

sesji ustne wnioski razem z odpowiedziami były dostępne dla mieszkańców, np. w Biuletynie 

Informacji Publicznej albo poprzez inny dostępny kanał informacyjny. 

 
4) Radny Pan Kacper Cichocki w imieniu Prezesa OSP Kuźnia Raciborska Pana Krzysztofa 

Grobelnego zapytał Panią Skarbnik, czy jest zielone światło co do złożonego przez Prezesa 

wniosku o dofinansowanie zakupu quada. 

Pani Skarbnik Anna Szostak przekazała, że taki wniosek widziała, natomiast wniosek był 

adresowany do Przewodniczącego Rady Miejskiej, nie do Burmistrza Miasta. 
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Radny Pan Kacper Cichocki poinformował, że Prezes do 20 grudnia br. potrzebuje informacji  

w sprawie złożonego wniosku, inaczej całą kwotę otrzymanej dotacji będą musieli zwrócić. 

Pani Skarbnik przekazała, że Burmistrz nie mógł rozpatrzyć wniosku, gdyż nie był do niego 

adresowany.  

Radny Pan Kacper Cichocki przekazał, że wniosek został złożony 27 listopada, a jest 19 grudnia, 

w związku z tym Radny zapytał, czy ten wniosek nadal nie trafił do Pani Skarbnik. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie i poinformowała, że wniosek został przekazany 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

Radny Pan Kacper Cichocki zapytał, jak to jest możliwe, że przez miesiąc czasu OSP nie otrzymało 

odpowiedzi. 

Pani Skarbnik przekazała, że wniosek nie był do niej adresowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski przekazał, że wniosek zatoczył krąg  

i otrzymał go 13 grudnia br. 

Została podjęta dyskusja w sprawie wniosku OSP Kuźnia Raciborska, co się działo z wnioskiem 

od momentu jego złożenia do momentu przekazania wniosku Przewodniczącemu Rady Miejskiej. 

Dyskutowano również na temat dostępności środków na cel wskazany we wniosku. Burmistrz 

zaznaczył, że w kolejnym dniu zostanie właściwy tryb obrany, aby sprawa zakończyła się 

pozytywnie. W dyskusji wzięli udział: Radny Pan Kacper Cichocki, Przewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Tomasz Sokołowski, Radny Pan Marcin Czerniej, Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, 

Radna Pani Maria Wyszomierska, Pan Aleksander Serafin – Kierownik Gminnego Centrum 

Zarządzania Kryzysowego, Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz, Radca Prawny Pani Emilia 

Bluszcz-Witek. 

Szczegółowe wypowiedzi dostępne są na nagraniu obrad IX Sesji Rady Miejskiej udostępnionym 

w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
 

WNIOSEK: Po zakończonej dyskusji Radny Pan Sławomir Sielski złożył wniosek o prześledzenie 

drogi wniosku złożonego przez OSP Kuźnia Raciborska, udzielenie informacji kiedy wniosek 

wyszedł z Biura Rady i do kogo trafił.  

 

 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na bieżąco 

przekazywana jest przez system eSesja. Informacje przedstawione radnym przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej dostępne są na nagraniu obrad IX Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie 

Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
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8. Zakończenie obrad. 
Przed zakończenie sesji Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał wszystkim życzenia świąteczne 

oraz odczytał otrzymane życzenia z Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Rudach. Życzenia świąteczne 

złożył wszystkim również Burmistrz Miasta Kuźnia Raciborska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział i zamknął IX sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Tomasz Sokołowski  
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